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04/07/2019 
Comunicat on l’assemblea de la CUP de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant 
analitza el desenvolupament del Ple Municipal. 
 
Aquest dijous a les 13:00 s’ha celebrat a l’Ajuntament de Vandellòs un ple 
municipal. A continuació exposem els principals punts que s’hi han tractat, així 
com la nostra valoració crítica dels mateixos. 
 
Segurament, l’increment de salaris dels integrants de l’equip de govern era el punt 
que, a priori, podia generar més controvèrsia. Resumint molt, es proposava un 
augment que deixava els salaris mitjans dels membres de l’equip de govern en 
28.500€ anuals, quan la renda mitjana del municipi és de 14.300€. A la CUP 
creiem que els càrrecs de responsabilitat pública han de tenir un salari digne, però 
que en cap cas han de mostrar una dissonància tan forta amb la situació 
econòmica que pateixen les classes populars. Per aquest motiu, la nostra proposta 
consisteix en limitar els salaris al doble del Salari Mínim Interprofessional (SMI), 
fet que deixaria els sous mitjans de l’equip de govern en 18.900€. Finalment, s’ha 
aprovat la proposta de l’increment de sous amb els vots a favor del PSC (un partit 
que s’autodefineix com d'esquerres tot i no ser-ho gens) i la incomprensible 
abstenció de JuntsXCat.  
 
Un altre dels aspectes més rellevants que s’han tractat ha estat la qüestió de les 
comissions informatives. Segons la proposta que ens han passat, totes elles 
estarien presidides per regidors del PSC quan, segons la nostra opinió, les 
presidències haurien de reflectir millor la pluralitat del Ple Municipal. Igualment, 
també hem fet aportacions en la línia de millorar-ne la participació, afavorint la 
presència de les entitats i permetent la delegació de l’assistència per part dels 
regidors. En aquesta línia, hem proposat que plens i comissions siguin rotatives 
entre els diversos nuclis de població del municipi. També hem proposat l'elaboració 
del ROM (Reglament Orgànic Municipal) que el nostre ajuntament no té fet. Totes 
aquestes qüestions es tractaran més endavant, de manera que aquí ens hem 
abstingut. 
 
Pel que fa als diners que reben els grups municipals, hem proposat que es faci en 
repartiment més equitatiu en línia al que succeeix en la majoria de municipis. 
Segons la distribució actual, els grups amb molts regidors reben molts més diners 
que els que en tenen menys, degut a que la quantitat fixa per grup és reduïda i la 
variable per assistència a plens és molt elevada. Òbviament, i lamentablement,  el 
Ple ha votat a favor de mantenir la situació actual, fet que denota una pobra 
concepció democràtica. 
 
En conclusió, la sensació que ens ha quedat és que la nostra presència a 
l’Ajuntament, malgrat que l’aritmètica municipal és la que és, contribueix a que 
els plens municipals siguin molt més dinàmics i que a l’equip de govern no li 
resulti tan fàcil fer i desfer a discreció com passava fins ara. 
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